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18/ 12/97

Ο Πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης, προσερχόμενος σε εκδήλωση του 
ΙΣΤΑΜΕ και με αφορμή το τραγικό γεγονός της πτώσης του ουκρανικού 
αεροσκάφους, προέβη στην ακόλουθη δήλωση:

“Εκφράζω τη λύπη μου εκ μέρους όλης της Κυβέρνησης για το τραγικό 
αυτό γεγονός και τη συμπαράστασή μας στους οικείους των επιβατών. 
Εχει κινηθεί όλος ο κυβερνητικός μηχανισμός στη Β. Ελλάδα, για να 
εντοπίσει το αεροπλάνο. Δυστυχώς -όπως ξέρετε- δεν έχουμε πετύχει 
ακόμη. Ελπίζω ότι αύριο το πρωί θα καταστεί δυνατό να βρούμε το 
αεροπλάνο”.
ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Υπάρχει κάποιο πρόβλημα, κύριε Πρόεδρε, με τις 
ευθύνες οι οποίες καταλογίζονται για ελλείψεις στο αεροδρόμιο της 
Θεσσαλονίκης, επειδή έχετε και ένα Υπουργικό Συμβούλιο αύριο, 
σχετικό.
ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΣ: Νομίζω ότι είναι πολύ πρόωρο να συζητήσουμε 
αυτό το θέμα και δεν θα ήταν και σωστό αυτή τη στιγμή. Αυτό θα πρέπει 
να το κάνουμε και θα το κάνουμε με ιδιαίτερη επιμέλεια και προσοχή, 
αμέσως μετά όταν βρεθεί το αεροπλάνο.


